
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 14
van BRECHT WARNEZ
datum: 3 oktober 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Vlaamse studenten in het Verenigd Koninkrijk na de Brexit  -  Financiële en logistieke 
drempels

Studeren in het buitenland is voor onze studenten een unieke ervaring. We sturen daarom 
graag onze Vlaamse studenten even het land uit en ontvangen andere studenten in 
Vlaanderen. Binnen Europa kunnen studenten sinds 1 januari 2021 een beroep doen op 
het Erasmus+-programma.

Door de Brexit neemt het Verenigd Koninkrijk (VK) niet deel aan dit programma waardoor 
het voor onze Vlaamse studenten moeilijker is geworden om hoger onderwijs te volgen 
over het Kanaal.

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 707 van 8 juli 2022 gaf de minister aan nog 
niet over de data te beschikken over de mobiliteiten voor het academiejaar 2021-2022 van 
Vlaamse studenten die in het Verenigd Koninkrijk studeerden.

1. Beschikt de minister inmiddels over deze cijfers? Zo ja, kan hij deze bezorgen?

2. Ziet de minister een daling ten opzichte van voor de Brexit? Zo ja, wil de minister deze 
daling keren? Zo ja, hoe? Zo niet, waarom niet?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 14 van 3 oktober 2022
van BRECHT WARNEZ

De cijfers over de uitgaande mobiliteiten voor het academiejaar 2021-2022 zijn nog niet 
beschikbaar omdat de data nog niet gevalideerd zijn door de instellingen. 


